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Krucovčin: 

Chcel by som sa spýtať aj o tie parkovacie miesta na sídlisku Ternavská a Hodvábna. Ako to 

vyzerá a kedy by to asi v akom  horizonte by to mohlo byť zrealizované, to parkovanie?  

 

PhDr. Čižmár: 

Parkoviska, čo sa týka priestoru aj čo sa týka samotného projektu sú pripravené. Spoločným 

menovateľom dnešnej situácie je nedostatok peňazí a podfinancovanie samospráv. 

Momentálne sa nachádzame v situácii, ktorú máte možnosť dennodenne počuť aj z médií, že 

bolo financovanie samospráv krátené, či už formou podielových daní alebo povinnosti, ktoré 

vznikajú priebežne a ktoré nie sú následne refundované štátom. Takže celý problém spočíva 

nie v tom, žeby samospráva nechcela alebo nebola na to pripravená ale jednoducho, voľné 

finančné prostriedky na takéto účely zatiaľ nie sú. To však neznamená, že samospráva tento 

projekt zavrhla. Tak, ako to už bolo avizované aj na Varichovskej ulici v prípade trávnatej 

plochy, ktorú máme v dlhodobom nájme od biskupstva. Takisto aj v prípade vnútropriestoru 

na Mariánskom námestí, alebo na niektorých sídliskových častiach všade je naplánovaná 

investícia mesta, ktorá spočíva vo vytvorení odstavných plôch. Bude to však naviazané  na 

stav financií. Viete dobre, že aj momentálny stav štátu, keďže sa riešia konsolidačné opatrenia 

je kritický, toto presne sa odráža aj na stave miest a obcí, preto k týmto investíciám 

pristúpime hneď, pokiaľ na to budú vytvorené finančné podmienky. Ja viem, že je to 

odpoveď, ktorá neuspokojí občana, zasa na druhej strane rozdiel medzi štátom a mestom je 

zásadný v tom, že my do deficitu ísť nemôžeme. To znamená, u nás v prípade samospráv, 

musí platiť vyrovnaný rozpočet. Štát si môže požičiavať, štát môže ísť do dlžôb, štát môže ísť 

do deficitu, mesto si takúto situáciu pri ročnom zúčtovaní dovoliť nemôže. Takže je to 

naplánované, práve kvôli tomu bola snaha mesta pripraviť podmienky na to, aby aj na sídlisku 

Sever aj v iných lokalitách boli vytvorené podmienky na dostatočné kapacity pre parkovanie, 

ale momentálne, či už pri tvorení nových parkovacích plôch alebo pri oprave ciest 

a chodníkov musíme byť maximálne opatrní a preto z toho vyplýva to, čo  je spoločný 

problém všetkých samospráv na Slovensku, že sa už nejaký rok, dva, možno aj viac 

neinvestuje do týchto opráv a všetky opravy, rekonštrukcie sú naviazané na čerpanie 

externých zdrojov, tzn. na výzvy, ktoré momentálne v ponuke zatiaľ nie sú.  

 

 

 

Na vedomie: 

- odd. výstavby a majetku 

 


